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80/12 

STORTINGSVALGET OG SAMETINGSVALGET 2013 

FASTSETTING AV VALGDAG 
 

Rådmannens innstilling: 
Ved stortingsvalget og sametingsvalget 2013 holder Berlevåg kommune valg bare 
mandag den 9. september 2013. 
 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Ved stortingsvalget og sametingsvalget 2013 holder Berlevåg kommune valg bare 
mandag den 9. september 2013. 
Enstemmig vedtatt 
 
 
  
81/12 

HØRING - REGIONAL PLANSTRATEGI FOR FINNMARK 2012-2016 

 
 

Rådmannens innstilling: 

Berlevåg Kommune og Utviklingsstyret i Berlevåg fremmer følgende innspill til 

regional planstrategi for 2012-2016.  

- Generelt til planen  

For å styrke eierskapet og mulighetene for gjennomføring av strategier, bør relevante 
kommuner med spesielle utfordringer og fokus på vekst og utvikling kontaktes i 
forkant av utarbeidelsen av meldingene for å kunne komme med relevant politikk og 
problemområder som bør reflekteres i en planstrategien. Ved og for eksempel å ta 
initiativ til at likestilte kommuner kommer sammen for erfaringsutveksling innenfor 
samfunns- og næringsutvikling, kan god strategi utvikles og større 
utviklingsproblemer forsøkes overvinnes i fellesskap. 

Det må i mye større grad reflekteres hvordan man satser på og utvikler bolyst for 
unge innbyggere i Finnmark. I tillegg til at Finnmark skal styrkes utenom mineral-, 
olje, gass- og fiskeindustri må Finnmark i tillegg være et spenstig, spennende 
kulturnæringsfylke der det satses på kreative unge grundere og man uttrykker 
hvordan unge mennesker skal finne sin plass på de små stedene gjennom 
utdanningstilbud, boligtilbud og tilpasning av spenstige kulturnæringsarbeidsplasser. 

- Om pkt 2: Generelle utviklingstrekk – befolkningsvekst og 

utdanningsproblematikk 

Befolkningsvekst og fraflyttingsproblematikk i de mindre kommunene (jfr. Berlevåg) 
reguleres/påvirkes av flere faktorer der sysselsetting og utdanning er to. 
Arbeidsplasser har tradisjonelt blitt ansett som den viktigste faktoren for å forklare 



folks flyttemønstre. I de senere årene har vi imidlertid sett at det i mindre grad enn før 
er tilstrekkelig at et sted kan tilby arbeidsplasser. Nå er betydningen av stedets 
attraksjonskraft blitt langt viktigere. Folk ønsker å bo på steder der det er et godt 
sosialt miljø, trivelig og trygt, gode fysiske omgivelser, et variert kultur- og fritidstilbud 
og et godt service- og tjenestetilbud.  
 
Tilbud av ulike boliger og tilsvarende boligproblematikk er også en viktig faktor. Vi 
opplever at mangel på boliger i små kommuner rammer hardt. Folk sysselsatt i 
fiskeriene, unge som ønsker å flytte hjemmefra og bo i kommunen, og familier med 
ønske om å flytte til småkommuner som Berlevåg finner ikke plass og må velge 
større kommuner med bedre tilgang på bolig. En regional boligplanlegging med 
regional Husbank, tanker om boligbyggelag og andre tanker om boligutvikling burde 
reflekteres i planstrategien for 2012-1016. 

- Om pkt 3: Næringsutvikling i nord 

Det er en selvfølge at Regional planstrategi nevner kultur som næring. Finnmark 
påberoper seg å være kulturfylket i Norge og har i sin tid satt av midler til 500 nye 
kulturnæringsarbeidsplasser. At kultur kun knyttes til en kultur- og idrettsstrategi (pkt 
3.5)og innordnes en generell plan for frivillige organisasjoner, idrett osv er ikke en 
plan som legger vekt på å utvikle kulturnæring. 

- Om pkt 3.2 Kompetanse i nord 

I mindre kommuner i Finnmark er tilbudet om tilpasset utdanningsløp i hjemkommune 
gjennom LOSA og andre tilbud svært viktig. Det bør konkretiseres og uttrykkes i 
planstrategien 2012-2016 at det skal satses på god mulighet til både normalt 
utdanningsløp/deler av utdannningsløp for unge som ikke har videregående skoler, 
og det bør understrekes viktigheten av og tilbud om videreutdanning i kommuner som 
har et beskjedent utdanningstilbud.  

- Om pkt 3.3 Samferdsel og kommunikasjon 

Planstrategien må i større grad understreke at et godt kollektivt samferdselssystem 
skal være en prioritet.  
Busstilbudet til og fra småkommunene er svært dårlig.  
Hurtigrutens anløp er ikke til å stole på. De mindre kommunene, så som Berlevåg, 
opplever utenom turistsesong at Hurtigruten relativt ofte velger og ikke anløpe kai. 
Hurtigruten knytter på mange måter Finnmarkskysten sammen og er fortsatt et 
kommunikasjonsmessig tilbud til lokalbefolkningen og lokalsamfunn.  Når det 
besluttes at et skip ikke skal anløpe, selv om de har godt vær, men for å komme à 
jour med tidsanløp senere i seilinga, er dette en situasjon som gjør det uholdbart for 
både reiselivsaktører og private som blir rammet. 

Fulle fly og for få flyruter er også et problem for en rekke småkommuner, som 
Berlevåg. Fly som skal rekke mange små destinasjoner i Finnmark fylles opp av litt 
større knutepunkter pga beliggenheten og møtefrekvensen for eksempel til 
Fylkeskommunen. Skal man til Berlevåg med fly opplever man at flyet er fullt fordi 
strekningen Kirkenes-Vadsø er fullt, mens flyet så går med tomme seter til andre av 
destinasjonene på ruten. Det må jobbes mot flyselskapene for å legge enkelte ruter 
slik at folk i Finnmark får forflytte seg. Det må jobbes for å opprettholde det flytilbudet 
vi har og styrke enkelte strekninger slik at vi får benyttet det flytilbudet som gis på de 
regionale knutepunktene. 



- Om pkt 3.4 Helse og miljø 

Tannhelsetilbudet har i Berlevåg vært nedlagt over nesten 2 år. Det må understrekes 
i en ny tannhelseplan at tannlege skal være tilstede, i hvert fall perioder av en måned, 
i hver kommune.  
Det må derfor utarbeides en plan for rotasjon og utplassering slik at alle kommuner 
gis et tannhelsetilbud, og dette bør reflekteres i planstrategien for 2012-2016. 

 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 

Berlevåg Kommune og Utviklingsstyret i Berlevåg fremmer følgende innspill til 

regional planstrategi for 2012-2016.  

- Generelt til planen  

For å styrke eierskapet og mulighetene for gjennomføring av strategier, bør relevante 
kommuner med spesielle utfordringer og fokus på vekst og utvikling kontaktes i 
forkant av utarbeidelsen av meldingene for å kunne komme med relevant politikk og 
problemområder som bør reflekteres i en planstrategien. Ved og for eksempel å ta 
initiativ til at likestilte kommuner kommer sammen for erfaringsutveksling innenfor 
samfunns- og næringsutvikling, kan god strategi utvikles og større 
utviklingsproblemer forsøkes overvinnes i fellesskap. 

Det må i mye større grad reflekteres hvordan man satser på og utvikler bolyst for 
unge innbyggere i Finnmark. I tillegg til at Finnmark skal styrkes utenom mineral-, 
olje, gass- og fiskeindustri må Finnmark i tillegg være et spenstig, spennende 
kulturnæringsfylke der det satses på kreative unge grundere og man uttrykker 
hvordan unge mennesker skal finne sin plass på de små stedene gjennom 
utdanningstilbud, boligtilbud og tilpasning av spenstige kulturnæringsarbeidsplasser. 

- Om pkt 2: Generelle utviklingstrekk – befolkningsvekst og 

utdanningsproblematikk 

Befolkningsvekst og fraflyttingsproblematikk i de mindre kommunene (jfr. Berlevåg) 
reguleres/påvirkes av flere faktorer der sysselsetting og utdanning er to. 
Arbeidsplasser har tradisjonelt blitt ansett som den viktigste faktoren for å forklare 
folks flyttemønstre. I de senere årene har vi imidlertid sett at det i mindre grad enn før 
er tilstrekkelig at et sted kan tilby arbeidsplasser. Nå er betydningen av stedets 
attraksjonskraft blitt langt viktigere. Folk ønsker å bo på steder der det er et godt 
sosialt miljø, trivelig og trygt, gode fysiske omgivelser, et variert kultur- og fritidstilbud 
og et godt service- og tjenestetilbud.  
 
Tilbud av ulike boliger og tilsvarende boligproblematikk er også en viktig faktor. Vi 
opplever at mangel på boliger i små kommuner rammer hardt. Folk sysselsatt i 
fiskeriene, unge som ønsker å flytte hjemmefra og bo i kommunen, og familier med 
ønske om å flytte til småkommuner som Berlevåg finner ikke plass og må velge 
større kommuner med bedre tilgang på bolig. En regional boligplanlegging med 
regional Husbank, tanker om boligbyggelag og andre tanker om boligutvikling burde 
reflekteres i planstrategien for 2012-1016. 



- Om pkt 3: Næringsutvikling i nord 

Det er en selvfølge at Regional planstrategi nevner kultur som næring. Finnmark 
påberoper seg å være kulturfylket i Norge og har i sin tid satt av midler til 500 nye 
kulturnæringsarbeidsplasser. At kultur kun knyttes til en kultur- og idrettsstrategi (pkt 
3.5)og innordnes en generell plan for frivillige organisasjoner, idrett osv er ikke en 
plan som legger vekt på å utvikle kulturnæring. 

- Om pkt 3.2 Kompetanse i nord 

I mindre kommuner i Finnmark er tilbudet om tilpasset utdanningsløp i hjemkommune 
gjennom LOSA og andre tilbud svært viktig. Det bør konkretiseres og uttrykkes i 
planstrategien 2012-2016 at det skal satses på god mulighet til både normalt 
utdanningsløp/deler av utdannningsløp for unge som ikke har videregående skoler, 
og det bør understrekes viktigheten av og tilbud om videreutdanning i kommuner som 
har et beskjedent utdanningstilbud.  

- Om pkt 3.3 Samferdsel og kommunikasjon 

Planstrategien må i større grad understreke at et godt kollektivt samferdselssystem 
skal være en prioritet.  
Busstilbudet til og fra småkommunene er svært dårlig.  
Hurtigrutens anløp er ikke til å stole på. De mindre kommunene, så som Berlevåg, 
opplever utenom turistsesong at Hurtigruten relativt ofte velger og ikke anløpe kai. 
Hurtigruten knytter på mange måter Finnmarkskysten sammen og er fortsatt et 
kommunikasjonsmessig tilbud til lokalbefolkningen og lokalsamfunn.  Når det 
besluttes at et skip ikke skal anløpe, selv om de har godt vær, men for å komme à 
jour med tidsanløp senere i seilinga, er dette en situasjon som gjør det uholdbart for 
både reiselivsaktører og private som blir rammet. 

Fulle fly og for få flyruter er også et problem for en rekke småkommuner, som 
Berlevåg. Fly som skal rekke mange små destinasjoner i Finnmark fylles opp av litt 
større knutepunkter pga beliggenheten og møtefrekvensen for eksempel til 
Fylkeskommunen. Skal man til Berlevåg med fly opplever man at flyet er fullt fordi 
strekningen Kirkenes-Vadsø er fullt, mens flyet så går med tomme seter til andre av 
destinasjonene på ruten. Det må jobbes mot flyselskapene for å legge enkelte ruter 
slik at folk i Finnmark får forflytte seg. Det må jobbes for å opprettholde det flytilbudet 
vi har og styrke enkelte strekninger slik at vi får benyttet det flytilbudet som gis på de 
regionale knutepunktene. 

- Om pkt 3.4 Helse og miljø 

Tannhelsetilbudet har i Berlevåg vært nedlagt over nesten 2 år. Det må understrekes 
i en ny tannhelseplan at tannlege skal være tilstede, i hvert fall perioder av en måned, 
i hver kommune.  
Det må derfor utarbeides en plan for rotasjon og utplassering slik at alle kommuner 
gis et tannhelsetilbud, og dette bør reflekteres i planstrategien for 2012-2016. 

Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
  



82/12 

SØKNAD OM DISPENSASJON FRA MOTORFERDSELSFORBUDET 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Laila Holmgren, Berlevåg. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 

 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Laila Holmgren, Berlevåg. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 

 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
 
 
 



Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
Enstemmig vedtatt 
 
 
  
83/12 

SØKNAD OM DISPENSASJON FRA MOTORFERDSELSFORBUDET 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Kåre Larsen, Luftjok. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 

 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 5 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Kåre Larsen, Luftjok. 
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende trasé: 
 
Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge traktorveien over Reingjerdet, 
Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 



Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt. 

 
Tidsrom: 
Dispensasjonen gjelder for 5 år. 
 
Antall turer: 
Det gis tillatelse til inntil 5 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes 
under kjøringen. 
Enstemmig vedtatt 
 
 
  
84/12 

HØRING - VILKÅR FOR EGGSANKING I KONGSØYA, HELLØYA OG 

SKARVHOLMEN NATURRESERVAT - BERLEVÅG KOMMUNE 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Berlevåg formannskap har følgende merknad til pkt. 2 i Finnmarkseiendommens 
forslag til vilkår for eggsanking i Kongsøya, Helløya Skarvholmen naturreservat:  
”Personer bosatt i nærområdet” må omfatte personer bosatt i hele kommunen. 
 
For øvrig slutter formannskapet seg til forslaget. 
Enstemmig vedtatt 
 
  
85/12 

NYTT STEINBRUDD I BERLEVÅG 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram til drøfting uten innstilling 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Administrasjonen bringer saken videre til Kystverket. Større bruk av tetrapoder tas 
opp. 
Enstemmig vedtatt 
 
  
 



86/12 

EGENKAPITAL TIL BERLEVÅG EIENDOMSSELSKAP AS 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Alle utleieboliger eid av Berlevåg kommune overføres til Berlevåg Eiendomsselskap 
AS som kommunal egenkapital.  
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Alle utleieboliger eid av Berlevåg kommune overføres til Berlevåg Eiendomsselskap 
AS som kommunal egenkapital.  
Enstemmig vedtatt 
 
  
87/12 

SØKNAD OM SKJENKEBEVILLING THE MET SESONGEN 2012-2013 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Sangkraft Berlevåg AS gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin under 
operaforestillinger i samfunnshuset på følgende datoer: 
2012: 13.10., 27.10., 10.11., 01.12., 08.12. og 15.12. 
2013: 05.01., 19.01., 16.02., 02.03., 16.03. og 27.04. 
Skjenketid: Fra kl. 1700 til kl. 2400. 
 
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne ansvarlig for skjenkingen. 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Sangkraft Berlevåg AS gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin under 
operaforestillinger i samfunnshuset på følgende datoer: 
2012: 13.10., 27.10., 10.11., 01.12., 08.12. og 15.12. 
2013: 05.01., 19.01., 16.02., 02.03., 16.03. og 27.04. 
Skjenketid: Fra kl. 1700 til kl. 2400. 
 
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne ansvarlig for skjenkingen. 
Enstemmig vedtatt 
 
  
88/12 

SKJENKEBEVILLING UNDER BERLEVÅGKONFERANSEN 2012 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Berlevåg Blandakor gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin i 
idrettshallen den 12.10.2012. 



Skjenketid: 
Øl, vin og rusbrus: Fra kl. 2000 til 0200. 
Brennevin: Fra kl. 2000 til 0100 
 
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne den ansvarlige for skjenkingen. 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Berlevåg Blandakor gis midlertidig skjenkebevilling for øl, vin og brennevin i 
idrettshallen den 12.10.2012. 
Skjenketid: 
Øl, vin og rusbrus: Fra kl. 2000 til 0200. 
Brennevin: Fra kl. 2000 til 0100 
 
Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne den ansvarlige for skjenkingen. 
Enstemmig vedtatt 
 
  
89/12 

ALTERNATIVER FOR NYTT TORG I BERLEVÅG SENTRUM 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Alternativ 1 – 4 for utforming av nytt torg i Berlevåg sentrum fremlegges til vurdering i 
formannskapet, med målsetting å avklare hvilket alternativ som skal innarbeides i 
planutkastet som snarlig legges ut til offentlig høring. 
 
 

Behandling: 
Frank Arne Hansen permittert før avstemning. 
 

Vedtak: 
Et modifisert alternativ 3 legges til grunn i den videre prosessen. 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
  
90/12 

REVISJON AV MÅLKARTET 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram til drøfting uten innstilling. 
 
 

Behandling: 
 
 
 



Vedtak: 
Følgende tas inn under Organisasjon og medarbeidere: 
- Kvalifisert personell 
- Kompetansehevingsplan 
- Mer aktiv bruk av yrkesmessa 
 
Lokalsamfunnsutvikling: 
- Sommerjobb for ungdom 
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
  
91/12 

ORIENTERING FRA PRONOR AS 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling 
 
 

Behandling: 
Representantene fra PRONOR orienterte. 
 

Vedtak: 
Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 
  


